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Britt; Grethe Elin Mjelde; Fylkesmannen i Hordaland, *Postmottak; 
Anne Lise Molvik 

Emne: Utslipp Ådnevik 
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Hei.  

Blir verre og verre dette. Hvem har ansvaret for dette? 

Hva skjer i saken?  

Er det ingen som tør å ta tak i dette? 

I 2016 mener jeg å ha lest i en mail fra bakeriet at de skulle få ny fettutskiller inn på 2017 

budsjett. Har det skjedd noe med det?  

Blir pressen neste fra oss beboere?  

Kan noen vennligst gi et konkret svar? 

Mvh 

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 


